
 
 
 

 

+971 2 203 4500 / +971 2 2034501 www.ajyalfalah.sch.ae ajyalalfalah P. O. Box: 38222, New Al Falah City 

A Member of Bin Omeir Educational LLC 

Date:  April 27th, 2022 

Circular No:25  / AY 2021-2022 
Subject: Online teaching on Friday April 29 th, 2022 and Eid Al Fitr 

 
Dear Parents,  
 
Many parents requested for the last Friday of Ramadan, April 29th, 2022 to be online.  
Therefore, to accommodate the majority of our parents, the teaching  and learning on Friday  will 
be online for all K-11 students.   
 
The administration nd accounts Departments will be open from 9:00 a.m. to 12:00 p.m. for parents 
to re-register their children and make payments towards their children's school fees.   
 
We trust that our parents will be satisfied with this decision and will ensure that their children will 
be online on Friday so that they do not miss out on their learning.  
 
The Eid holiday was announced by ADEK for April 30th until May 8th, 2022.  Classes will resume on 
May 9th, 2022 from 7:45  a.m. to  13:00 for KG  and 7:45 a.m to 15:00 for Grade 1-11.  
 
We wish our parents and students a prosperous Eid Al Fitr.  
 
  
 
 
Yours sincerely, 

 
 
 
 Antoinette Brown  

Principal Director  
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 2022 أبريل   27 التاريخ:

 2021-2022العام الأكاديمي   / تعميم رقم

 وعطلة عيد الفطر المبارك  2022ابريل  29التعلم عن بعد يوم الجمعة الموضوع: 

  وبعد ،،،،،،،،،تحيّة  الكرام:السّادة أولياء الأمور  

 

عليم يوم الجمعللة ال للادم   من أوليةةاء الأمور   لرغبةةة العةةد ةةدنظرًا  
ل
ومن خلال منصللللللللللللللا      إلى الأون لاين إبريللل  29في تحويللل الت

 الحادي عشر .
ل

ف وضا  وحتى الصل فوف من الرل ا ولجميع الصل
ً
علم ف د قرر  الإدارة جعل ذلك ممكن

ل
  الت

 

 

ا ة   أولياء الأمور في     رغب من ظهرًا، لمن  12:00  و تّى السةةةةةةةةا ةصةةةةةةةةباً ا    9:00سةةةةةةةةأقس مقا أاسةةةةةةةةام امدارة واعةسةةةةةةةةا ا  من السةةةةةةةةّ

سجيل
ّ
 المدرسيّة.لأطفالهس ودمع الرسوم  إ ادة الت

  

يوم بعد  ن  عمتصللللللللللللل ن   ن و نو نأطفالهس سةةةةةةةةةةةةةي  إلى أننحن  لى ثقة من أن آ اءنا سةةةةةةةةةةةةةينونون راقةةةةةةةةةةةةة ن  ن   ا القرار وم    ون  

س. تى لا تفوتهس مرصة  الجمعة
ّ
 القّعل

  

ه تسّ ا   
ّ
عيد فيالقّعليس والمعرمة  ن   لة  يد الف ر   ابل دائرةم لان من  ك ا نود إ لامكس أن  8إ ريل  تى    30الفترة من   السةةةةةةةةةةةةّ

ا ة    2022ما و   9سةةةةةةةةةأقس اسةةةةةةةةةقس ا  الف ةةةةةةةةةو  الدّراسةةةةةةةةةية في   .2022ما و   رياض  في 13:00السةةةةةةةةةا ة   صةةةةةةةةةباً ا إلى  7:45من السةةةةةةةةةّ

  .11-1 للّ فو  من 15:00السا ة  صباً ا إلى 7:45الأطفا  و 

  

 عواده.عيد فطر مبارك وعساكم من  نق نى لأولياء أمورنا وطلا  ا

 

 

 ، مع مائق الا ترام والققد ر 

 أن وانأت  راون 

 ة مد رة  المدرس
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